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Årsmøde | Dansk Skoleidræt Bornholm 
 

Afholdt på Davidskolen, Østergade 13, 3720 Åkirkeby  

Onsdag d. 29. marts 2023 kl. 15.15 – 17.00 (med efterfølgende spisning) 

 

 

Referat 

 

Velkomst ved Kasper R. og Morten. 

 

Præsentation af deltagere 

14 fremmødte: 

Karina Bjørn, BFI 

Maja Jensen og Rasmus Bak, Paradisbakkeskolen 

Allan Sørensen, Svaneke Friskole 

Laura Hulgaard, DGI Bornholm 

Torben Christoffersen 

Lene Nielsen, kredsbestyrelsen 

Kasper Rasmussen, Davidskolen og kredsbestyrelsen 

Jane Steen og Jette Pedersen, Søndermarksskolen og kredsbestyrelsen 

Sabine Kofod og Bonnie Hedemann, Kongeskærskolen og kredsbestyrelsen 

Morten Jørgensen Hulgaard, Åvangsskolen og kredsbestyrelsen 

Kasper Johansen: ledelsesrepræsentant, Center for Skole 

 

 

1. Valg af dirigent – Torben Christoffersen valgt. 

Dirigenten konstaterede at formalia ifm. indkaldelsen til årsmødet var sket rettidigt. 
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2. Optagelse af enkeltmedlemmer – ingen optaget som enkeltmedlemmer. 

 

 

3. Aflæggelse af beretning om udvalgets og landsorganisationens arbejde.  

Formandsberetningen var vedhæftet mødeindkaldelsen og blev også udleveret ved 
mødets start. 

Morten fremlagde formandsberetningen 2023.  

Morten kom blandt andet ind på: 

- De aktiviteter/stævner/kurser, der er blevet afholdt i løbet af året. 

- Samarbejdet med BRK og DGI er værdsat. 

- Skoleidrætskommune. 

- En stor tak til stævnearrangørerne, ledelsesrepræsentant, samarbejdspartnere og 

kredsbestyrelsen. 

- Visionerne for fremtiden. 

  

Landsorganisationen 

Morten fremlagde hovedpointer fra hovedbestyrelsen. 

I landsorganisationen er der fokus på økonomien. Der tales blandt andet om en 
ændring af betalingsformen, der også vil kunne betyde en økonomisk ændring lokalt. 

 

Kommentar: 

Forslag til en kontaktperson på hver skole for at skabe et netværk. 

Skoleidrætskommune; ønskeligt, at der fra Bornholms Regionkommunes hjemmeside 
linkes direkte til Dansk Skoleidræt Bornholm. 

Samarbejdet med kommunen er godt i gang. 

Vi har et fælles fokus om, at så mange børn får rørt sig og får en god fællesoplevelse. 

 

        Aktivitetsberetning 

Deltagere, der ikke er i FU med stævnearrangører fik ordet. 

Kids Volley for 3. klasserne. Dublering, da der var mange tilmeldte. 

Nexø: Det var en god dag, god stemning, og det fungerede godt. 
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Rønne: Det var en god dag, god stemning, og det fungerede godt. 

Dommerne var gode til at guide børnene i kampene. 

 

Floorball 

Det var en god dag, god stemning, og det fungerede godt. Der var en udfordring med en 
tilmelding, men det blev løst. 

 

Starttidspunktet/sluttidspunktet til stævnerne kan være en udfordring i forhold til transport 
via BAT. 

 

Basket 7. – 8. klasserne 

Det var en god dag. 

Dommerne skal være gode til reglerne. 

Eleverne spiller for at vinde. 

Ærgerligt, at mange har deres mobiltelefoner fremme, når man ikke spiller kamp. 
Opfordring til Dansk Skoleidræt om en politik herom. 

Diplomer med det rigtige årstal på ønskes. 

Allan lavede Pixi-regler + forkortede tiden for at få det til at fungere, så alle har en 
mulighed for at deltage 

 

DGI 

De stævner Laura har være med til har være gode. 

SFO Børneløb med niveauopdelte hold, så alle børn kunne deltage. 

Spring-, rytme- og redskabsdagen fungerede fint. 

Skolernes Forårsfestival for 3.-5. kl.: Opfordring til at de voksne også indgår i aktiviteterne 
(herunder også vikarer). Hvordan kan man klæde eventuelle vikarer bedst muligt på? 

 

Kommentar: 

Karina Bjørn har en stor ros til stævnearrangørerne. 
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Kasper Johansen: Skolerne sender en vikar på grund af sygdom. Alternativet kan være, at 
klasserne ikke deltager. Man kan evt. give undervisere/vikarer en køreplan for de voksnes 
deltagelse og/eller afholde et møde før stævnet med en forventningsafstemning. 

 

4. Forelæggelse af regnskab til godkendelse – vedhæftet og udleveret til mødet.  

Lene fremlagde regnskabet for 2022. 

               Regnskabet blev godkendt 

 

 

5. Behandling af indkomne forslag – herunder drøftelse af tilskudsordning pr. elev fra den følgende 

1. januar – 

               Der er ikke modtaget forslag indenfor tidsfristen. 

 

 

6. Drøftelse af kommende års arbejdsplan – vedhæftet og udleveret til mødet.  

Morten fremlagde kommende årsplan med stævner og aktiviteter.  

Nyt: At der kan være ridning for specialskolerne i Nordbornholms Rideklub.  

Der var opbakning til at afholde flere aktiviteter samme dag for årgangene for både slagspilsdag og 

håndbold/basket-dag. 

Der kan være mulighed for dublering af stævner med mange tilmeldte, fx over to dage eller på to 

afviklingssteder. 

 

 

 

 

7. Godkendelse af budget – vedhæftet og udleveret til mødet.  

Bonnie fremlagde budgettet for 2023. 

Budgettet blev godkendt. 

 

 

 

8. Valg af: 

a. Formand (Vælges for 2 år) 

b. Medlemmer til forretningsudvalget (Vælges for 2 år) – alle tre genopstiller. Bonnie, 
Jane og Jette modtog genvalg. 

c. 1 suppleant til forretningsudvalget (Vælges for 1 år) – Lene genopstiller. Lene 
modtog genvalg                                 

d. 2 revisorer (Vælges for 1 år) – begge genopstiller. Karina modtog genvalg. 
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9 Fastlæggelse af tid og sted for næste årsmøde.  

Årsmødet i 2024 afholdes d. 20. marts kl. 15:15 – 17:00 på Svaneke Friskole. 

 

 

10 Eventuelt 

Karina Bjørn bakker op om forlaget om en kontaktperson på hver skole. 

Dansk Skoleidræt Bornholm vil arbejde videre med det. 

 

 

Dirigenten takkede af for et godt årsmøde (med dejlig æblekage). 

Morten takkede af for et godt møde med fin debat og gode indspark. 
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